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Jaarverslag kerkenraad en bestuur Stichting Johanneskerk 2024, diaconie, Adviescollege,  

werkgroep liturgie, de Groene Johannes en Raad van Kerken 

Kerkenraad en SFS-bestuur 

Inleiding 

2024 kort samengevat: onze predikant Alke Liebich gaf aan te vertrekken bij de Johanneskerk. Medio 

2024 zijn we daarom gestart met de beroepingsprocedure. Deze is in 2025 afgerond. Het afscheid van 

Alke Liebich was op 12 januari 2025.  

Het kerkelijk leven met de zondagse diensten en de vele gespreksgroepen en werkgroepen en 

vrijwilligers verliep goed. Tegenvaller was dat de organisten -om verschillende redenen- vertrokken bij 

de Johanneskerk. Met Pinksteren deden drie personen belijdenis. 

Omdat in de praktijk de vergaderingen van kerkenraad en bestuur Johanneskerk samenvallen, is er 

één verslag. In het aparte verslag van de penningmeester wordt ingegaan op de financiële situatie. 

Activiteiten 

• Iedere zondag was er een dienst. Meestal waren er zo’n 40-45 mensen aanwezig. Op 

hoogtijdagen zong de cantorij.  Er was vier keer avondmaal. Op de derde zondag van de 

maand werd de dienst negen keer verzorgd door de Ruimteviering.  

• Wekelijks werd de Johannesmail verstuurd, ook dit jaar door een team van mensen onder 

coördinatie van Hetty Deelstra. Maandelijks (behalve in augustus en januari) brachten de 

contactleden de Johannesbrief rond.  

• Het preekvoorzienerschap was dit jaar in handen bij Henk Diephuis, soms geassisteerd door 

Dineke Spee en Jan Nienhuis.  

• Maandelijks was er een Johannesmaaltijd. 

• In de nacht van 15 op 16 juni was er een 24-uurs wake in de kerk in het kader van de nacht 

van de vluchteling. Een stuurgroep was hiervoor verantwoordelijk. Mensen van andere 

kerken in Amersfoort deden mee aan de organisatie en de uitvoering. 

• Op 3 september vierden we de startzondag. 

• Op 3 en 4 februari was het Johannesweekend, weer in het NIVON -huis in Bennekom. Er 

waren 36  personen.  

• Tijdens de jaarvergadering in maart is besloten de samenwerking met de Ruimteviering 

voort te zetten. Er was vier keer per jaar contact vanuit de Johanneskerk (Desiree Berendsen 

en Tineke Boudestein) met de coördinatie van de Ruimteviering. Bij bijna alle vieringen van 

de Ruimteviering waren Johanneskerkers betrokken bij de voorbereiding. Meestal zijn er zo’n 

20 Johanneskerkers aanwezig. 

• Er was een zomeruitje op 14 augustus. Zo’n 20 Johanneskerkers dronken eerst koffie in de 

tuin van een van hen, en gingen lunchen bij de Theetuin Heyligenberg in Leusden. 

• Een groepje ging een weekend naar het klooster Nijkleaster. 

• Er ia besloten in de zomerperiode en zoveel mogelijk ook in de winterperiode duurzame 

bloemen te kopen voor in de kerkdienst. 

• In mei waren huiskamerbijeenkomsten over de thema’s “trots” en “troost”.  

 

Supertwien bestond uit ca zes jongeren. Ze komen zo ongeveer eens per maand bij elkaar, vaak in de 

Johanneskerk maar ook wel eens op andere locaties. De volgende activiteiten hebben 

plaatsgevonden in 2024 (in chronologische volgorde): voorbereiding van een Johannesmaaltijd, 
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rondleiding en skateles bij de Skatecentrale, algemene jongerendienst in de Fonteinkerk, een 

‘jongerenblok’ tijdens de wake van de nacht van de vluchteling, de Buitendag waar we afscheid 

namen van Sophia en Kuno maar Fem verwelkomden, Startzondag met daarna ijsje halen en thema 

bedenken voor onze jongerendienst, rondleiding en creatief aan de slag in het kunstatelier van Bob 

Venus, voorbereiding eigen jongerendienst met Alke en tot slot in december onze jongerendienst met 

thema ‘vriendschap’. Jongerenwerker is Elise Folmer. 

De kinderkring kwam elke twee weken bij elkaar. Er was een buitendag bij Elisabeth Groen in juni. De 

leiding van de kinderkring heeft onder leiding van (vooral) Annette Koops een kerstavond met 

kerstspel verzorgd. In de kinderkring participeren zo’n acht kinderen; meestal zijn er zo’n vier 

aanwezig. Ouders met enkele anderen vormen de leiding.  

Na het startlied met de gemeente neemt de groep de eigen kaarsen mee naar beneden. Kinderen 

steken zelf een kaarsje aan en ze bespreken wat hen bezig houdt. Na een bijbelverhaal is er een 

verwerking: knutselend, spelend, toneel of anderszins. In alle activiteiten is het streven dat kinderen 

gezien worden als mens met alles wat ze meebrengen.  

In de gemeente functioneren de volgende gespreksgroepen: de Voorlopig kring, Doperse 

Stemmen, Johannes Leest romans, de filosofiewerkgroep, de zestig-plus vrouwengroep, en de 

groep dertigers.  

De deelnemers aan de filosofie leesclub kwamen negen keer bij elkaar. We vervolgden onze 

gedachten aan de hand van ‘Tijdgeest’ (Rik Torfs). In de zomer waren er twee bijeenkomsten over 

‘Duidelijkheid’ (Tom Jan Meeus), en daarna hebben we ons gebogen over ‘Trots’ (Martha Claeys). 

Gemiddeld zijn er ruim tien deelnemers.  

Doperse Stemmen bestaat door het overlijden van twee vaste deelnemers nog maar uit zes leden. 

Nieuwe geïnteresseerden zijn dus meer dan welkom. En het is niet nodig om Doopsgezind te zijn. Het 

belangrijkste is dat we in onze gesprekken in een open sfeer praten over ons geloof en wat het voor 

ons betekent in het dagelijks leven. De thema’s worden door de deelnemers zelf bepaald en 

voorbereid. We komen ongeveer eens in de zes weken bijeen. 

De Voorlopigkring kwam met negen deelnemers, in verschillende samenstelling acht keer bij elkaar. 

We besloten nog uitsluitend ’s middags bij elkaar te komen. We bespraken de tweede helft van De 

Leegte Voorbij (onder redactie van Joost Röselaars), een aantal nummers van tijdschrift Ad Rem, oa 

over Loslaten en Euthanasie . En ook nog de brief van Micha Nederland over het niet-samengaan van 

extreem - rechts en het christelijk geloof.  Onze persoonlijke betrokkenheid bij deze onderwerpen 

leveren steeds  weer diepgaande en zinvolle Bijeenkomsten op. 

Johannes leest (uitgebreid naar elf personen) las en besprak onder andere: Mrs. Degas van Arthur 

Japin, Ik kom daar nog op terug van Rob van Essen, Voordat het laat wordt van Kader Abdolah, Sonny 

Boy van Annejet van der Zijl , De Kolibrie van Veronesi. 

De 60+-vrouwengroep kwam vijf keer bij elkaar en sprak over de onderwerpen: je eigen uitvaart, je 

eigen vrouwenemancipatie en de rol van je geloof daarbij, wat draag je bij aan de samenleving, en 

hoe ga je om met conflicten. 

De Kunstcommissie heeft dit jaar het volgende georganiseerd:  

• feestelijk en gedenkwaardig optreden van het Ensemble Vocabel (zes vrouwen) in de 

ochtenddienst van 5 mei met als thema Vrijheid en Verbinding  

• een tentoonstelling van werk van de mensen van de Boeier (voorjaar) 
• een tentoonstelling in de kerkzaal van het Textielatelier van Scholen in de Kunst (voorjaar) 
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• een muzikale lezing van Frits de Lange en Eessa Friedman n.a.v. zijn boek 'Overweldigend' op 
7 november 

Bestuurlijk 

De kerkenraad heeft maandelijks (niet in augustus) vergaderd. Tussendoor was er intensief contact, 

soms in persoon, vaak per app of mail. De jaarvergadering was op 12 maart en extra 

ledenvergadering op 4 september. In mei had de kerkenraad de jaarlijkse heidag. 

In de jaarvergadering zijn de financiële stukken goedgekeurd, en is de minimumbijdrage voor het 

eerst in jaren verhoogd. Roland Loos stopte met zijn kerkenraadswerk. Hij blijft wel penningmeester 

voor de PWBA. Besloten is door te gaan met de samenwerking met de Ruimteviering. 

In de ledenvergadering van 4 september zijn de profielschetsen gemeente en nieuwe predikant 

vastgesteld en is het kiescollege uitgebreid met vier personen (zie hierna in het verslag van het 

kiescollege). 

Bemensing kerkenraad 

Vanaf de jaarvergadering bestond de kerkenraad uit Kees Meinema (voorzitter; 2e termijn tot 2026), 

Jan Nienhuis (penningmeester; 2e termijn tot 2025), Laura van Rossum du Chattel (secretaris; 2e 

termijn tot 2027) en Desiree Berendsen (lid; 1e termijn tot 2027) en Alke Liebich. 

Het bestuur van de Stichting Johanneskerk bestond uit de kerkenraad minus Alke Liebich. Hans Wels 

is vanaf de jaarvergadering geen bestuurslid meer. 

Samenstelling gemeente 

Eind 2024 waren er 168 personen lid of vriend van de Johanneskerk (respectievelijk 112 en 56). Dit is 

11 personen minder dan in 2023, een verlaging van 5,1% vergeleken met twee jaar geleden. Dat 

komt door overlijden en doordat een aantal mensen van vriend gekozen heeft voor belangstellende. 

Dat is een nieuwe categorie die we tot nu toe niet kenden. Belangstellenden ontvangen alleen de 

Johannesmail en dragen financieel niet bij. Hieraan blijkt duidelijk behoefte, vooral bij mensen die 

wel op de hoogte willen blijven, maar niet actief deelnemen.  

Het percentage Doopsgezinden is 13% van het totaal, Remonstranten 33%, PKN 35% en vrienden van 

de Johanneskerk 19%. 

De exacte cijfers staan aan het eind van het verslag. 

 

Beheer en verhuur 

De verhuur van de Johanneskerk is een belangrijke inkomstenbron. GGZ-Centraal bracht in 2024 € 

44.000 in het laatje. Daarnaast is er de Ethiopische gemeente en de incidentele verhuur. We zijn blij 

dat ons gebouw door de week een zo zinvolle bestemming heeft. De incidentele verhuur is in 2024 

wat achtergebleven door het ontbreken van festivals. We gaan er niet vanuit dat dit zich in 2025 zal 

herstellen. 

In 2024 is het binnenschilderwerk beneden uitgevoerd. Ook zijn de spouwmuren geïsoleerd. Wat 

investeringen betreft zijn er een vaste beamer en een vaste camera voor de streaming geplaatst en 

we hebben nieuwe stoelen aangeschaft.  

Beroepingsproces 
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Het proces om een nieuwe predikant te beroepen is ermee begonnen dat de kerkenraad het proces 

dat het vorige kiescollege in 2011 heeft gevolgd, heeft bestudeerd. Vervolgens heeft de kerkenraad 

twee bijeenkomsten voor de gemeente georganiseerd om te praten over het gewenste profiel van de 

nieuwe predikant en over het profiel van onze eigen gemeente. Dit gebeurde aan de hand van elf 

stellingen. Deze bijeenkomsten waren op 7 en 10 juli 2024.  

Het kiescollege is samengesteld op de ledenvergadering van 4 september 2024. Het kiescollege 

bestond daarna uit: Kees Meinema, Jan Nienhuis, Desiree Berendsen (voorzitter), Laura van Rossum 

du Chattel (secretaris) (KR), Marcel Kemp, Harm Dane, Arriën Kruyt (adviescollege), Esther van der 

Steeg, Henriette Hoogenkamp, Nicolas Joël, Hetty Deelstra (uitbreiding). Marcel Kemp heeft zich eind 

2024 om gezondheidsredenen teruggetrokken uit het kiescollege. De kerkenraad fungeerde als DB 

van het kiescollege en vergaderde ook tussentijds. 

Het kiescollege heeft op 11 september op grond van de discussies over de stellingen de 

profielschetsen vastgesteld en het gewenste beroepingsproces besproken en vastgesteld. Er is 

contact opgenomen met de drie “moederkerken” voor advies over de procedure. 

De vacaturetekst is op 18 september verspreid binnen de drie denominaties en op de website 

Reliwerk. Er zijn zes brieven binnengekomen. Het kiescollege heeft hierover op 23 oktober vergaderd. 

Twee brieven werden met algemene instemming van het kiescollege terzijde gelegd. De 

respondenten voldeden niet aan het profiel. Vier kandidaten werden benaderd voor gesprek. Een van 

hen trok zich terug vanwege een andere sollicitatie in vergevorderd stadium. Het kiescollege heeft op 

20 november de sollicitatiegesprekken met de overgebleven drie kandidaten voorbereid.  

Het kiescollege heeft op 23 november gesprekken met hen drieën gevoerd. Dit gebeurde steeds in 

drie gesprekken met een delegatie van het kiescollege. De drie gesprekken per kandidaat gingen over 

respectievelijk Pastoraat/gemeenteleven; liturgie/theologie; en Organisatie, buitenwereld en overig 

(jongeren, Café Veerkracht, Ruimteviering, organisatiezaken, oecumene, plaatselijke en landelijke 

contacten, contacten met Do en Re). Per thema werd een vragenset gebruikt die voor alle kandidaten 

dezelfde was. 

Diensten van deze drie kandidaten heeft het kiescollege tevoren online bekeken en afgevaardigden 

van het kiescollege zijn drie keer gaan “horen”.   

Op grond van de gesprekken is een kandidaat afgevallen, is een kandidaat als geschikt bevonden en 

bleek dat een kandidaat naar het breed gedeelde oordeel van het kiescollege de voorkeur verdiende. 

Met deze kandidaat zijn nog twee gesprekken gevoerd, en het kiescollege heeft unaniem besloten dat 

het deze kandidaat wil voordragen als de nieuwe predikant. 

Deze kandidaat (PKN) is vervolgens aan de ledenvergadering voorgelegd (26 januari 2025) en is daar 

met algemene stemmen benoemd. Vervolgens heeft de kerkenraad het proces voortgezet met 

contacten met de PKN. Het beroepingsproces verloopt volgens de regels van de PKN. 

Adviescollege 

In 2024 waren de leden van het adviescollege Harm Dane, Marcel Kemp en Arriën Kruyt. Het 

adviescollege heeft: 

• een mondeling advies uitgebracht over de financiële administratie, dat door de kerkenraad is 

overgenomen.  

• eveneens mondeling geadviseerd over de verrommeling van de achterwand van de kerkzaal, 

waar de kerkenraad een vervolg aan zal geven; 
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• de kerkenraad geadviseerd om het in de samenwerkingsovereenkomst genoemde kiescollege 

uit te breiden met gemeenteleden, hetgeen gebeurd is; 

• vervolgens actief deelgenomen aan de werkzaamheden van het kiescollege; 

• een adviesaanvraag over de minimaal noodzakelijke bestuurskracht van de kerkenraad 

aangehouden omdat prioriteit is gegeven aan het werk van het Kiescollege. Over een 

bijgesteld verzoek van de kerkenraad zal in het eerste kwartaal van 2025 worden geadviseerd. 

 

Diaconie  

Na het overlijden van Dick Tommel eind 2023, zou René Leegte het penningmeesterschap gaan 

invullen. Vanwege zijn drukke werkzaamheden heeft Dineke Spee eerst de financiële administratie 

overgenomen. Echter, in de loop van het jaar bleek dat René’s professionele werkzaamheden eigenlijk 

geen ruimte overlieten om aan het penningmeesterschap van de diaconie invulling te geven. Daarom 

heeft René in de zomer in stilte afscheid genomen. In diezelfde periode liet Marike Brijder merken dat 

ze belangstelling had om mee te werken in de diaconie. Daarmee zijn we erg blij, evenals met Roland 

Loos die zich een paar maanden later ook meldde. Zij zijn bevestigd in resp. oktober en december. De 

functie van penningmeester van de diaconie zal in de loop van het eerste kwartaal 2025 door Roland 

Loos ingevuld gaan worden. 

Laura van Rossum du Chattel werd vanuit de kerkenraad de verbindingspersoon met de diaconie en 

zij woonde alle vergaderingen bij vanaf juli. Van Hans Wels namen we in mei afscheid. De 

diaconievergaderingen werden regelmatig bijgewoond door Jennie Harmelink, de diaconaal werker 

van de PGA, en door onze predikant Alke Liebich. 

Verder kregen we ook dit jaar weer welkome ondersteuning van Noor Naaborgh die de roosters voor 

de collectanten maakte en bijhield. En de inzet van de collectanten zelf is natuurlijk ook onmisbaar 

voor het diaconale werk! 

Dit jaar werd de Noodpot aangesproken voor financiële hulp aan Gaza (februari), Soedan (augustus), 

en Libanon (september). 

Individuele financiële steun ging ook dit jaar weer naar OZ, de puberjongen voor wie we 

onderwijskundige ondersteuning bieden, met dank aan Arrien Kruyt voor de praktische begeleiding - 

en naar het Oekraiens-Armeense gezin dat vlakbij onze kerk hun onderkomen heeft en  waar eind 

januari een tweeling geboren werd. Marjolein Hassink onderhoudt de contacten met dit gezin, met 

hulp van Jennie Harmelink, waarvoor dank! 

We ontvingen tweemaal een legaat in 2024. Voor het ene legaat, dat behalve diaconaal, geen 

specifieke bestemming aangaf, vonden we als bestemming de studiefinanciering van een of meer 

studenten van de Olive Branch For Children (TOBFC in Tanzania, waarvoor eind 2023 gecollecteerd 

werd en waarmee Karin van Dijk contacten onderhoudt). Een deel van het legaat zal ook gebruikt 

worden voor een mobiele bibliotheek.  

Het andere legaat, dat als specifieke bestemming aangaf dat het voor vluchtelingen en anderen 

zonder onderdak moet zijn, wordt bestemd voor de stichting LOS (Landelijk ongedocumenteerden 

Steunpunt) en het ASKV (Amsterdams Solidariteits Komitee Vluchtelingen). 

De collectes van 2024 brachten over het algemeen weer veel op. De doelen waren zowel verweg als 

dichtbij: o.a. vluchtelingen in Griekenland, Warmis vrouwencollectief in Bolivia, Villa Vrede Utrecht, 

PAX, Vakantiegeld Delen, Amersfoorts straatpastoraat, Geloof en Samenleving  en stichting Leergeld. 
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Praktische collectes waren er ook: zo werden er winterjassen en schoenen ingezameld aan het begin 

van het najaar – voor verspreiding via de Voedelbank/Kledingbank. En er werden hazelnoten verkocht 

voor de Voedselbank en zelfgemaakte jam voor TOBFC. Ook de Wereldwinkel kwam weer, in de 

veertigdagentijd en in de adventstijd, met een kraam met faire koopwaar. 

Samenwerkingen heeft de diaconie met verschillende fondsen/acties die mensen in armoede 

ondersteunen. De acties voor de Voedselbank werden al genoemd. In de decembermaand is er de 

kerstpakketten-actie die vanuit de burgerlijke gemeente geleid wordt, met Pasen wordt er met de 

Thomas Scheltus Stichting samengewerkt om met name alleenstaande vrouwen die het minder 

makkelijk hebben een extraatje te kunnen geven, en ook werken we met heel kerkelijk Amersfoort 

samen in de Vakantiegeld Delen-actie in mei/juni. Verder wordt er in de organisatie van de Wake voor 

Vluchtelingen samengewerkt met de diaconaal werker van de PGA, met de andere binnenstadskerken 

en met Amnesty. 

Ook rond de Vredesduif die jaarlijks naar een andere plaatselijke, sociale organisatie doorvliegt, 

wordt samengewerkt. De duif was tot september bij Pitstop. Bij Pitstop wonen jongeren die 

ondersteuning nodig hebben op weg naar zelfstandig wonen. We kregen van hen de uitnodiging om 

er met enkele diaconieleden te komen eten, wat een geslaagde ontmoeting opleverde. Daarna vloog 

de duif door naar Land-in-Zicht, een groene sociale onderneming aan de rand van Vathorst met o.a. 

een tuinderij en een pluktuin. Karin van Dijk gaat de contacten van de duif namens de diaconie verder 

verzorgen. 

Uiteraard is er ook samenwerking met de PGA, in elk geval in de persoon van Jennie Harmelink, de 

diaconaal werker en er is ad hoc contact met Geloof en Samenleving, het diaconale orgaan van de 

Remonstranten landelijk.  

Marike woonde in november een dag van Kerk in Actie (PKN) bij. Op de diaconale dag van Geloof en 

Samenleving (oktober, over vluchtelingenwerk) waren we helaas verhinderd. 

Samenwerking met Supertwien, de jongerengroep, is helaas op niets uitgelopen dit jaar. 

De Maaltijdvieringen (in samenwerking met de predikant en de liturgiecommissie) waren dit jaar op 

3 maart, 28 maart (Witte Donderdag), 9 juni en 1 december.  

Advent en Kerst: de diaconie verzorgde weer de Adventsmiddag met een uur schrijven voor Amnesty 

International en een uur “Advent met Rembrandt”. Een van onze organisten (Hans van Haeften) 

speelde muziek bij in deze tijd passende schilderijen van Rembrandt. En natuurlijk werd er ook 

gezongen. De opkomst was helaas (wederom) niet groot zodat we ons afvragen of we wel met deze 

traditie door moeten gaan.  

De kerstattentie bestond dit jaar uit een kerstengeltje van de Wereldwinkel met wat chocola, en een 

mooie kaart. Het werd gekocht en ingepakt door de diaconie en weer door de contactleden 

rondgebracht. 

Het was goed om te merken dat ook het afgelopen jaar het diaconaat door velen wordt gedragen.  

Groene Johannes  

Het gesprek over meer duurzame bloemen in de dienst, dat eind 2023 is opgestart, heeft als 

resultaat dat er een nieuwe oproep met uitleg is gedaan aan de vrijwilligers van de “bloemendienst”. 

De oproep houdt in om in de helft van het jaar dat er bloeiende bloemen in ons land zijn (buiten de 

kassen!), daarvoor te kiezen en dan in de duurzame variant. Er is op onze website, met dank aan Kees 

Meinema, een lijst gekomen met pluktuinen, dahliaverenigingen en bloemisten die zeggen duurzaam 
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te werken. Maar er zijn ook bloemen-vrijwilligers die uit eigen of buurvrouws tuin een boeket 

samenstellen. Nu ligt er nog een uitdaging om ook in late herfst, winter en vroege voorjaar iets 

duurzaams in de vaas te zetten op zondag…. 

De geveltuinen hadden ook dit jaar niet veel extra water van de gieterploeg nodig. De vlinderstruik 

bloeide fraai en groeide ook weer hard; het bijhouden van snoei- en wied-werk blijft een lastige 

opgave. Een buurtbewoner zocht contact met ons om samen bij de gemeente een extra stukje 

geveltuin te mogen aanleggen – aan de Westsingel. Hij had al plannen voor de beplanting. Echter, na 

lang wachten kwam van de gemeente een afwijzing. Het stukje stoep is daarvoor te smal. Wat betreft 

de nestkasten voor gierzwaluwen  en de vleermuiskasten: we hebben geen idee of en hoe ze 

bewoond worden, er wordt weinig leven bij waargenomen. Dat is voor vleermuiskasten niet 

verwonderlijk omdat dat nacht-actieve dieren zijn, maar van gierzwaluwen zouden we in de maanden 

mei, juni en juli activiteiten moeten kunnen zien als ze in de nestkasten zouden broeden. In elk geval 

is met vleermuizen rond de kerk rekening gehouden toen er spouwmuurisolatie werd aangebracht: 

dit gebeurde in oktober omdat de vleermuizen dan naar hun winterverblijf zijn vertrokken. 

De Johanneskerk is één van de acht Groene Kerken in Amersfoort, en doet mee in het Netwerk 

033GroeneKerken. In dat netwerk houden zij, en ook andere kerken die bezig zijn met duurzaamheid, 

elkaar op de hoogte van hun activiteiten en ideeën. Er zijn per jaar enkele bijeenkomsten, en er is een 

appgroep. Naast de twee  of drie overleggen per jaar is er soms ook een bijzondere extra bijeenkomst 

met een speciaal thema. 

De kerkenraad liet afgelopen najaar een advies uitbrengen over de mogelijke verduurzaming van het 

gebouw. Dat advies wordt in 2025 besproken, de Groene Johannes is bij die gesprekken betrokken. 

Op 27 oktober was de jaarlijkse “groene dienst” die weer gezamenlijk met Alke Liebich werd 

voorbereid. Het onderwerp was de cirkel van Actieve Hoop (Joanna Macy). We wilden onze zorgen 

delen omtrent de toestand van de Aarde en de omgang van ons mensen daarmee. Op de tafel lagen 

vier symbolen die met emotie en kracht verbonden werden: een steen, een stok, een kom en een 

handvol dor blad. Van de kerkgangers werd ook gevraagd hun emoties en kracht op te schrijven en 

van de verzamelde post-its kwam in de eerstvolgende Johannesbrief een mooie samenvatting. Wij 

hopen de traditie van een jaarlijkse groene dienst met de nieuwe predikant in 2025 voort te zetten. 

Met de diaconie is weer een “groen” collectedoel vastgesteld, niet meer in de decembermaand maar 

in januari 2025. Het is ditmaal Land van Ons geworden. 

De Groene Johannes bestaat uit: Gerrit Stegehuis, Joke Heijblok, Gerard en Alke Rosbergen, Clarine 

Huizenga, Susien Lenselink en Johanneke Maris. Voor het geveltuinwerk doet Tieke Phaff mee. Voor 

de gieterploeg kunnen we ook rekenen op Geertrui Meinema-Linders en Arrien Kruyt. Wie verder 

mee wil doen: van harte welkom! 

Werkgroep Liturgie 

De werkgroep kwam dit jaar zes keer bijeen waarbij de gebruikelijke zaken werden voorbereid en 

geëvalueerd. In augustus was er een ingelaste vergadering voor onze bijdrage aan de profielschets 

van de nieuwe voorganger. Het aanstaande vertrek van ds. Alke Liebich, en dat van alle drie musici,  

zorgden ervoor dat een aantal zaken werden uitgesteld tot het volgende jaar, zoals: vernieuwen van 

de bijlage in het Liedboek, verbeteren van het zingen van onbekende liederen, de rol van de kinderen 

en op verzoek opnieuw kijken naar de stiltemomenten in de dienst. 

Ook moest het rooster van gastpredikanten van 2025 worden aangepast; Henk Diephuis spande zich 

hiervoor in met steun van Dineke Spee en Jan Nienhuis. 
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Mirjam Montsma reageerde op de oproep voor nieuwe lectoren. 

Ons eerdere verzoek tot een beamer werd ingewilligd. 

De samenwerking met de Ruimteviering kreeg zijn beslag. Meerdere leden van de Johanneskerk 

deden mee aan de voorbereiding van een dienst van de Ruimteviering. De voorzitter is afgevaardigde 

naar het reguliere overleg met de Ruimteviering. 

De samenwerking met de Binnenstadskerken is door verschillende omstandigheden op een laag pitje 

komen te staan. Er was geen gezamenlijke viering op de Eenheidszondag. 

Er werden beter passende kaarsen voor de kandelaar op de liturgische tafel aangeschaft. In overleg 

was er dit jaar een blanco Paaskaars. 

We besloten het jaar weer met een enthousiaste zangdienst. 

In maart zal Arianne Boon het voorzitterschap van Tineke Boudestein overnemen. 

Na de ledenvergadering in maart 2015 zal de samenstelling van de werkgroep als volgt zijn: 

Arianne Boon, voorzitter 

Dineke Spee. Notulist en link met de Diakonie 

Desiree Berendsen, link met Kerkenraad 

Henk Diephuis, coördinatie gastpredikanten 

Ds. Hannah Westerink, voorganger 

Hans Wels, lid 

Tineke Boudestein, lid 

De aan te stellen musicus krijgt de stukken en wordt minimaal eenmaal per jaar uitgenodigd. 

Raad van Kerken Amersfoort 

Tien jaar lang vertegenwoordigde Susien Lenselink de Johanneskerk in de Raad van Kerken. In 

september 2024 nam ik het van haar over. Na twee vergaderingen is me nog niet geheel duidelijk hoe 

de lijnen lopen. Om er meer in te komen heb ik me aangemeld als lid bij de Taakgroep Kerk en 

Samenleving.  

De meeste activiteiten worden gedeeld met de Diaconie. Ook gaan er berichten naar Kerkenraden. 

Op de website is enige informatie te vinden: www.raadvankerkenamersfoort.nl  

We zijn ook vertegenwoordigd in de Algemene Kerkenraad van de PGA, hopelijk gauw weer bij het 

overleg van de Binnenstadskerken en in het platform van de Groene Kerken. Mogelijk zijn er nog 

meer plekken van overleg in Amersfoort die ik niet ken. Ik vermoed dat er vele overlappingen zijn. 

Of ik met mijn oecumenische hart iets kan bijdragen zullen we zien. Spreek me aan als je meer wilt 

weten of suggesties hebt. Hopelijk heb ik volgend jaar meer te melden. 

Tineke Boudestein 

Bijlage samenstelling gemeente per 31 december 2024 

 

 LEDEN     VRIENDEN    

jaar 2004 2019 2020 2021 2022 2023 2024  2004 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Do 66 29 24 24 21 20 17  10 6 9 6 6 7 6 

Re 120 49 48 45 39 36 37  14 19 18 17 17 22 18 

http://www.raadvankerkenamersfoort.nl/
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PKN/VP 114 70 71 70 68 63 58  15 - - -    

Vr-DRVP         10 34 32 31 26 31 32 

Totaal 300 148 143 139 128 119 112  49 59 59 54 49 60 56 

 Totaal     Procent    

jaar 2004 2019 2020 2021 2022 2023 2024  2004 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Do 76 35 33 30 27 27 23  22 17 16 16 15 15 13 

Re 134 68 66 62 56 58 55  38 33 33 32 32 33 33 

PKN/VP 129 70 71 70 68 63 58  37 34 35 36 38 35 35 

Vr-DRVP 10 34 32 31 26 31 32  3 16 16 16 15 17 19 

Totaal 349 207 202 193 177 179 168         

 

 


